
P R O T O K Ó Ł  Nr XVII/2020 

z XVII sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 21 lutego 2020r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 9:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 

nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XVII sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji 

uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu, 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu, 

4) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

5) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 

informacji  o kandydatach na ławnika, 

6) szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za    

osiągnięcia w działalności sportowej, 

7) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m
2 

pasa drogowego  dróg  

gminnych, których zarządcą jest Gmina Kraszewice, na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

8) zgłoszenia sołectwa z Gminy Kraszewice do programu „ Wielkopolska 

Odnowa    Wsi 2013-2020”, 

  9) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jelenie numer 2 z Gminy 

Kraszewice. 

8.  Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10.Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 

Do porządku obrad radni mieli następujące uwagi i zapytania   

Wojt Gminy złożył wniosek w wyniku czego  



 Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Wniosek aby wycofać z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcia w działalności sportowej”. 
Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 1.  
 
Radna Małgorzata Broniecka złożyła wniosek  wyniku czego 
 

 Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Wniosek o wycofanie z porządku 
obrad punktu 4 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 
darowizny nieruchomości”. Wniosek nie został przyjęty następującą 
proporcją głosów: jestem za 6, jestem przeciw 5, wstrzymuję się 3.  
Radny Jan Puchała stwierdził, że najlepiej będzie jak zaprosimy 
zainteresowaną osobę aby nam wyjaśniła czego od nas oczekuje . 
Radny Jan Wojtaszek zaproponował, aby w pierwszej kolejności opracować 
prawidłową ewidencję dróg gminnych a później zająć się przyjmowaniem 
darowizn i wykupem gruntów 
 
 

   

 

 

 

Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad XVII Sesji Rady Gminy wybrana został radny Sylwester 

Gołdyn 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza o wypowiedź na temat 

protokołu  z XVI sesji 

Sekretarz XVI  sesji Karol Golanowski    stwierdził, że protokół  po poprawkach 

jest zgodny z przebiegiem sesji i zawnioskował o przyjęcie bez odczytania  
 

 Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 13, 
jestem przeciw 1, wstrzymuję się 0 
 
 

Punkt 5 . Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i 

realizacji   uchwał. 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności    i z 

realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od ostatniej sesji   w dniu 

17 stycznia 2020r.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 



Do sprawozdania radni  mieli następujące uwagi i zapytania  

 Radna Małgorzata Broniecka poinformowała ponieważ ostatnio padło pytanie 

na sesji,  na jakim etapie jest przebudowa drogi Jaźwiny - Renta . Od  strony 

drogi  Gminnej Jaźwiny  jest robiona przez przedsiębiorców na odcinku drogi 

300m a ok 1000m jest wykorygowane i będzie wykładane tłuczniem   

Radny Jan Wojtaszek zapytał ponieważ 22 października rada podjęła opinie o 

przyjęciu dróg do realizacji w 2020 roku, w której zapisane jest że podjęta 

chwała stanowi załącznik do wniosku o dofinansowanie budowy wyżej 

wymienionych dróg z udziałem dotacji Województwa Wielopolskiego. Radny 

zawnioskowało drogę w Racławicach aby  pozyskać większe środki z dotacji a 

teraz Pan Wójt wymienił drogę w Tułazach jako oczekującą na dofinansowanie. 

O jakim dofinansowaniu wójt mówił? 

 

Wójt Gminy odp że oczekuje na dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego . 

Opinia dla Wójta Nie jest wiążąca. W pierwszej kolejności tak jak państwo 

opiniowali zamierzam realizować drogę Renta -Jaźwiny 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, że w planie pracy komisji jest zaplanowane 

posiedzenie celem opracowania takiej opinii. Skoro dla Pana Wójta opinia nie 

jest wiążąca to posiedzenie komisji jest zbędne i wydawani pieniędzy na ten cel. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący, Artur Chowański    przedstawił radnym sprawozdanie z 

działalności Rady Gminy 

18 stycznia wraz z panem wójtem uczestniczyłem w wydarzeniu 

artystycznym jakim był Koncert Karnawałowy w wykonaniu Orkiestra Dęta 

przy OSP w Kraszewicach pod batutą Marcin Helińskiego. Wspaniały koncert 

, wiele wrażeń i cieszy też to, że w orkiestrze gra coraz więcej młodych ludzi. 

Szczególne podziękowania dal Państwa Ismeny i Marcina Helińskich za 

organizację tego wydarzenia. Mam nadzieję, że takie koncerty wejdą na stałe 

do kalendarza imprez gminnych 

W dniu 20 stycznia nastąpiło uroczyste otwarcie Dziennego Domu Senior+ w 

Kraszewicach. Radę Gminy na uroczystości reprezentowała 

wiceprzewodnicząca Rady Gminy Kraszewice pani Stanisława Zdych 

przewodniczący Komisji Oświaty pan Jacek Wabnik oraz radny Józef 

Wojtaszek. Dziękuję państwu za obecność . 

29 stycznia część radnych  gminy brała udział w zawarciu pomiędzy Gminą 

Kraszewice Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego w 

Poznaniu który reprezentował wicemarszałek Krzysztof Grabowski umowy o 

dofinansowanie zadania "Przebudowa drogi gminnej nr 843561P Podkuźnica-

Podlas". Dziękuję Państwu radnym za obecność. 

 

 29 stycznia zarządzeniem pana Wójta dokonano zmian w Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Nowymi członkami zostali : 

https://www.facebook.com/orkiestrakraszewice/?__tn__=K-R&eid=ARADxJNoEnNYozH7j3KSIhOi-aLE0CVOOAkKmzfENto2Yqhm_Ycd9EiVkGBB5k37LbLdh5XFT6ItCpYy&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBTn1pKp2JAemtCU8EMIKC7zGSQj4HEt50sr1UfiJbcj0_FFh06ycEGvBQbY5zB9Ckmx80dsoIY7rZeXHaOxnDbrJLsN-Lb_jKHb0p_BPBHRg5sL7oyevepIIbfLlsoH_1qlQA5Ijj5nRsBo8VvywXPCqD30NB7gI2jDpEQ_M2tUU-76QfdD2jW5M7eP-q-V51pxwO__9NvTUI
https://www.facebook.com/orkiestrakraszewice/?__tn__=K-R&eid=ARADxJNoEnNYozH7j3KSIhOi-aLE0CVOOAkKmzfENto2Yqhm_Ycd9EiVkGBB5k37LbLdh5XFT6ItCpYy&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBTn1pKp2JAemtCU8EMIKC7zGSQj4HEt50sr1UfiJbcj0_FFh06ycEGvBQbY5zB9Ckmx80dsoIY7rZeXHaOxnDbrJLsN-Lb_jKHb0p_BPBHRg5sL7oyevepIIbfLlsoH_1qlQA5Ijj5nRsBo8VvywXPCqD30NB7gI2jDpEQ_M2tUU-76QfdD2jW5M7eP-q-V51pxwO__9NvTUI
https://www.facebook.com/marcin.helinski.3?__tn__=K-R&eid=ARDTN7beVbC0L4tVVyGpyzDO1VpoZ30NNrnSjPV8RCpRycAFQiIBMFLuYFzJk3TcfzUIyS7kdd8BBt4I&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBTn1pKp2JAemtCU8EMIKC7zGSQj4HEt50sr1UfiJbcj0_FFh06ycEGvBQbY5zB9Ckmx80dsoIY7rZeXHaOxnDbrJLsN-Lb_jKHb0p_BPBHRg5sL7oyevepIIbfLlsoH_1qlQA5Ijj5nRsBo8VvywXPCqD30NB7gI2jDpEQ_M2tUU-76QfdD2jW5M7eP-q-V51pxwO__9NvTUI
https://www.facebook.com/umwwpl/?__tn__=K-R&eid=ARDYFilNC_73yQselo7FHpPi8Zw5NMlDNF4Sz972_WsVGM9cKx9oz12PVWAMG2HUPGJ_0sXWHueXpQk-&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBr0kbJVOWE8CvjA6WfIg-d7ePJEZ9KCkteEIPr5-euFitqsOrrBeypsFc8nXr65jIXhcMkEX_d_6SkPm_zU412a0lhieZk3WxYGqyjti5nr7wG3ltIDCja0zrI_PP2dM0UZ9Jhkv5FNplaymRXZOdP9tutwS7UnIokOfgLJnBULrb3c-0-gePGTzUPryo_9bwWi53QwEAlMYs
https://www.facebook.com/krzysztof.grabowski1?__tn__=K-R&eid=ARBE7mqZSKqMXtMn-P0pRPiPwdCLmlg_abRcgaXXpQtiIlEsuCzrZDjlM2h8w4fZ_SKovhkey82KEA2z&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBr0kbJVOWE8CvjA6WfIg-d7ePJEZ9KCkteEIPr5-euFitqsOrrBeypsFc8nXr65jIXhcMkEX_d_6SkPm_zU412a0lhieZk3WxYGqyjti5nr7wG3ltIDCja0zrI_PP2dM0UZ9Jhkv5FNplaymRXZOdP9tutwS7UnIokOfgLJnBULrb3c-0-gePGTzUPryo_9bwWi53QwEAlMYs


- Sylwester Gołdyn - przedstawiciel Rady Gminy Kraszewice, 

- Maciej Mydlak - Policjant, dzielnicowy rewiru Kraszewice. 

Nową Przewodniczącą KRPA została p. Aleksandra Wyrwas - pielęgniarka 

pracująca m.in. w placówkach oświatowych. 

Nowo wybranym członkom komisji życzę owocnej pracy. 

2 lutego miał miejsce  Jubileusz "Diamentowe i Złote Gody" w 

Kraszewicach  Pary małżeńskie  z rąk p. Stanisławy Zdych - 

wiceprzewodniczącej Rady Gminy otrzymały  kwiaty i okolicznościowy adres. 

Dziękuję pani za reprezentowanie RG na tej uroczystości. 

10 lutego na prośbę pana wójta odbyło się spotkanie z radnymi na którym 

omówiono sprawy bieżące.  

15 lutego w szkole w Kuźnicy Grabowskiej pod patronatem marszałka 

Krzysztofa Grabowskiego odbyło się VIII Spotkanie Strażaków Południowej 

Wielkopolski z biskupem kaliskim ks. Edwardem Janiakiem, na którym 

reprezentowałem Radę Gminy. Na ręce pana radnego, a zarazem prezesa OSP w 

Kuźnicy Grabowskiej chcę złożyć podziękowania za pomoc  druhów z OSP w 

organizacji tego wydarzenia. 

 

 

Odbyły się posiedzenia komisji  :  

31 stycznia odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej 

17 lutego obradowała Komisja Budżetu 

18 lutego odbyła się Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Prawa i Porządku 

Publicznego  

20 lutego spotkali się członkowie Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej Handlu i Usług  Proszę przewodniczących obrad o kilka słów na 

ten temat posiedzeń komisji. 

 

 Przewodnicząca Komisji statutowej Stanisława Zdych  przedstawiła radnym  

następujące  sprawozdanie Komisja odbyła kolejne posiedzenie i statut został 

oddany do radcy  prawnego i czekamy na poprawki. 

 

Sprawozdanie z komisji Budżetowej przedstawił przewodniczący  Sylwester 

Gołdyn  

W dniu 17 lutego odbyło się posiedzenie komisji Gospodarczego i Budżetu 

Gminy Kraszewice w której uczestniczyli także Wójt , Sekretarz i Skarbnik 

Gminy . Komisja zajęła się następującymi zagadnieniami: 

- nakreślenie planu inwestycji na rok bieżący  i w przyszłości wymierne 

oszczędności finansowe 

-Informacja na temat    możliwości modernizacji stacji uzdatniania wody w 

Kuźnicy Grabowskiej oraz podłączenie linii wodociągowej do Mącznik i 

Jaźwin. Wszystkie uchwały, które były w naszym porządku obrad komisja 



zaopiniowała pozytywnie, Są to uchwały od 1 do  5 , natomiast pozostałe 

uchwały zostały nam przedstawione ale komisja nie wydała opinii na ich temat. 

 

Sprawozdanie z komisji oświaty przedstawił przewodniczący Jacek Wabnik. 

Komisja zajęła się prawem i porządkiem na terenie Gminy. Zostało 

przedstawiane sprawozdanie z którego wynika że wzrosła ilość przestępstw 

wzrosła. Radny zadał pytanie o to czy dzieci na naszym terenie wiedzą że mają 

prawo zgłosić  jeśli rodzic niestosownie zachowuje sę w stosunku do nich. 

Komisja miała także gości w postaci przedstawicieli ze Szkoły Katolickiej. 

Omawialiśmy dalsze funkcjonowanie  szkoły . Wyraziliśmy opinię na temat 

zamieszkania rodziny z Kazachstanu na terenie naszej gminy 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania   

Radny Jan Puchała zapytał jakie będą zmiany w uchwale  

Radny Jacek Wabnik wyjaśnił, że tu chodzi o to, że były przedziały dotyczące 

pensum a m zaproponowaliśmy żeby wicedyrektorzy mieli 4 godz. więcej niż 

dyrektorzy szkoły . 

Radny Jan Wojtaszek zapytał odnośnie pensum to są kompetencje Pana Wójta. 

Na jakiej podstawie jest zmiana uchwały , na podstawie jakiegoś wniosku ? 

Radny Jacek Wabnik wyjaśnił ,że na podstawie mojego wniosku. To jest tylko 

propozycja zmiany. 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa  przedstawiła przewodnicząca Jolanta 

Łuszczek . 

Tematem komisji była ewidencja dróg i dowiedzieliśmy się , że być może nie 

będzie trzeba zrobić zmian 

Drugim tematem była analiza i wnioski na temat wykorzystania i użytkowania 

działki łączącej ul. Polną z  ul. Kaliską . Część działki należącej do Gminy 

rolnik obsiał bez porozumienia z wójtem. Sołtys złożył wniosek aby 

zagospodarować ten teren dla mieszkańców jako ten rekreacyjny . Komisja 

stwierdziła że działka jest daleko w polu i nie nadaje się na teren do rekreacji .  

Komisja również analizowała materiały sesyjne  

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Wojtaszek zapytał ponieważ drugi raz z rzędu komisja zajmuje się 

ewidencją dróg. Nie wiemy nic konkretnego. Mieliśmy do końca lutego podjąć 

uchwałę. Ja już kiedyś prosiłem o wykaz mienia w Gminie Kraszewice. Bardzo 

proszę aby w przerwie przed podjęciem uchwały o przyjęciu działki pracownik 

gminy nam przekazał wykaz działek zajętych pod drogę. 

Wójt Gminy dodał, że informacja o mieniu Gminy jest składana wraz z 

sprawozdaniem z wykonania budżetu  

Radna Jolanta Łuszczek poinformowała, że czekamy co zrobi Wojewoda. 

Radny Jan Puchała zapytał czy Gmina występowała do Wojewody o 

Komunalizację jakiś działek, które są zajęte pod drogi a są własnością skarbu 

Państwa . 



Wójt Gminy wyjaśnił, że wystąpiliśmy do Wojewody  o bardzo dużą ilość 

działek zajętych pod drogi . I te decyzje pozytywne  sukcesywnie spływają. 

Sama decyzja Wojewody nie do końca załatwia sprawę, trzeba z tą decyzją udać 

się do sądu do ksiąg wieczystych. W jednym przypadku Wojewoda odmówił 

nam komunalizacji w Rencie . Przedstawił nam nowy przepis prawny i 

będziemy składać ponownie o wyrażenie zgody na podstawie innego przepisu  

 

 

Punkt 10. Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1)Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

W sprawie projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania  

Wójt złożył wniosek w wyniku czego przeprowadzono głosowanie w sprawie 
“Wniosek aby w załączniku nr 6 Projektu uchwały Zmian w budżecie Gminy 
Kraszewice na 2020rok wprowadzić zmianę przeznaczenia dotacji do 
powiatu na projekt oraz remont drogi .” Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję 
się 0.  
Radny Jan Puchała zapytał o wydatki inwestycyjne . Ponieważ o ile dobrze 
pamięta w ofertach na przestrzeń publiczną w Jeleniach Gmina miała 
przeznaczone 250 tys. zł. Zwiększamy o 25 tys. zł do kwoty 280 tys. zł 
Wójt Gminy poinformował , że on mówił że będzie 255tys. zł bo jeszcze 5 
tys zł na inspektora nadzoru  
Radny Jan Wojtaszek poprosił, aby w Racławicach zrobić przejście dla 
pieszych i światła . Informuję jeszcze, że jest rów w Racławicach  bardzo 
głęboki i grozi zawaleniem, to jest bardzo niebezpieczne  . Radny  zapytał 
dlaczego chodnik w Rencie nie będzie robiony do  drogi powiatowej.  
Radny Karol Golanowski wyjaśnił że dlatego ponieważ nie masz szerokości . 
Radny Jan Puchała stwierdził, że na 99% droga jest prosta , ale pewnie nie 
jeden rolnik przyorał tę drogę. W związku z tym trzeba by było spotkać się 
z Geodetą aby sprawę wyjaśnić.  
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, że jeśli chodzi o strefę rekreacyjną w 
Jeleniach to w pierwszej kolejności powinien być robiony plac przy 
przedszkolu . 
Radny stwierdził również, że jeśli chodzi o przekazanie pieniędzy na 
Gminną Spółkę Wodną , to apeluję aby się wstrzymać do walnego zebrania. 
Radny Jan Wojtaszek złożył wniosek  aby wstrzymać dotacje dla GSW do 
momentu walnego zebrania GSW w Kraszewicach ”. Wniosek został 
odrzucony następującą proporcją głosów: jestem za 2, jestem przeciw 
11, wstrzymuję się 1.  



 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  więcej uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/115/2020 w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

 (za - 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 1głos), 

 która stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.  

 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/116/2020 w 

sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu 

 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu.  

 

 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/117/2020 w 

sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu 

 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu.  

 

4) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

Do projektu Radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radna Małgorzata Broniecka chciała przekazać zdjęcia tej działki . Uważam , że 

moje stanowisko jest jak najbardziej obiektywne i zgodnie z moim sumieniem, 

bo powinniśmy działać na rzecz dobra naszej miejscowości. 

Radny Jan Puchała poinformował że przejęcie tych 286 m nic nam nie pomoże 

bo żeby ta droga była szersza do drogi gminnej Jaźwiny- Grabów to tam trzeba 



jeszcze przejąć od pozostałych właścicieli długości tej działki na ok.100-150 m. 

Radny rozmawiał z wszystkimi właścicielami tych następnych nieruchomości , 

które wiodą w kierunku drogi gminnej i żadna z tych osób nie wyraża zgody na 

ewentualną sprzedaż lub darowiznę . Uważam że ta Pani powinna się z nami 

spotkać być może nas przekona. 

Radny Jan Wojtaszek zapytał, ponieważ w uzasadnieniu jest napisane że na 

poszerzenie drogi gminnej. Ta droga nie jest ujęta w żadnej uchwale o drogach 

gminnych i nie jest ujęta w wykazie nieruchomości gruntowych  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i  nie podjęła uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

 

 (za - 6 głosów, przeciw – 7 głosów, wstrzymało się – 1głos), 

 

5) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 

informacji  o kandydatach na ławnika 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/118/2020 w 

sprawie  zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Poznaniu informacji  o kandydatach na ławnika 

(za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu.  

 

 

6) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m
2 

pasa drogowego  dróg  

gminnych, których zarządcą jest Gmina Kraszewice, na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/119/2020 w 

sprawie  ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m
2 
pasa drogowego  

dróg  gminnych, których zarządcą jest Gmina Kraszewice, na cele 



niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg 

(za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu.  

 

7) zgłoszenia sołectwa z Gminy Kraszewice do programu „ Wielkopolska 

Odnowa    Wsi 2013-2020”, 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/120/2020 w 

sprawie  zgłoszenia sołectwa z Gminy Kraszewice do programu „ 

Wielkopolska Odnowa    Wsi 2013-2020”,(za - 14 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu.  

 

 

8) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jelenie numer 2 z Gminy 

Kraszewice. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVII/121/2020 w 

sprawie  przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jelenie numer 2 z 

Gminy Kraszewice 

(za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

 która stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu.  

 

 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie było żadnych  interpelacji 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

Nie było odpowiedzi na interpelacje 

 

10.  Wolne głosy i wnioski 

 

  



 

Radna Małgorzata Broniecka prosiła w imieniu mieszkańców, aby zrobić progi 

zwalniające w Jaźwinach  

Radny Jan Puchała zgłosił że lampy  w okolicach Polo za późno się zapalają. 

Proszono mnie aby sfinansować przejazd  na przegląd orkiestr do Sławna naszej 

orkiestry dętej . 

Kolejne pytanie radnego , to jeśli chodzi o naszą oczyszczalnie czy coś się 

dzieje w tym temacie . Czy bez rozbudowy możemy monitorować jakość 

ścieków? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w tej chwili nie monitorujemy  

Radny Artur Chowański poinformował, że 19 marca jest szkolenie dla 

przewodniczących  

Punkt 11. Zakończenie obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach - 

zamykając tym samym o godz. 12
:14 

XVII sesję Rady Gminy Kraszewice.  
   Protokołowała:                    Sekretarz Obrad XVII sesji Rady Gminy 

                      

   /-/ Lidia Plewa          /-/ Sylwester Gołdyn 

 

 

 
 


